
Title (en)
Process and device for manufacturing free-flowing anhydrite flooring plaster.

Title (de)
Verfahren und Anlage zur Herstellung von Anhydrit-Fliessestrichgips.

Title (fr)
Procédé et dispositif pour la fabrication de plâtre à planchers fluide à l'anhydrite.

Publication
EP 0513779 A2 19921119 (DE)

Application
EP 92108139 A 19920514

Priority
DE 4115699 A 19910514

Abstract (en)
The invention relates to a process and device for manufacturing free-flowing anhydrite flooring plaster, the starting material used being REA gypsum
and the starting material, preheated in two stages, being heated in a carrier gas-calcining zone to a calcining temperature of between 780 and 900
DEG C. In this way, an anhydrite having a water-gypsum value of less than 0.4 can be obtained with, at the same time, good setting behaviour and
excellent strengths.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren sowie eine Anlage zur Herstellung von Anhydrit-Fließestrichgips, wobei als Ausgangsmaterial REA-Gips
Verwendung findet und das zweistufig vorgewärmte Ausgangsmaterial in einer Trägergas-Calcinierzone auf eine Calciniertemperatur zwischen 780
und 900<o>C erhitzt wird. Auf diese Weise läßt sich ein Anhydrit mit einem Wasser-/Gipswert von unter 0,4 bei gleichzeitig gutem Abbindeverhalten
und ausgezeichneten Festigkeiten erzielen.
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